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4. Annotatsiya 

O‘qish va yozish ko‘nikmalari — oliy ta`lim muassasalari 4 boshqich 

“Maktabgacha va boshlang’ich ta’limda xorijiy til” yo‘nalishi talabalari uchun yangi 

o‘quv dasturi asosida yaratilgan amaliy o‘quv qo‘llanma. O‘qish va yozish 

ko‘nikmalarida - o‘qish va yozish uchun qiziqarli matnlar, ushbu ko‘nikmlarni 

rivojlantirish uchun turli matnlardan keltirilgan topshiriqlar, so‘z boyligini oshirish 

matnga taalluqli bo‘lgan lug’at boyligi, o‘ylantiruvchi munozaralar va yozish 

ko‘nikmasi uchun ajoyib namunalar va mashqlar keltirilgan. O‘qish va yozish 

ko‘nikmasiga taalluqli materiallar taniqli manbalardan to‘plangan turli xil (gazeta va 

jurnal maqolalari, shaxsiy insholar, darslik boblari, kitoblardan parchalar va onlayn 

munozaralar) mashqlar jamlanmasini taqdim etadi. 

Аннотация 

«Навыки чтения и письма» — практический учебное пособие, 

созданный по новой учебной программе для студентов высших учебных 

заведений, 4 курс «Иностранный язык в дошкольном и начальном 

образовании». В навыках чтения и письма интересные, аутентичные отрывки 

для чтения и письма служат трамплином для развития навыков чтения и 

письма, наращивания словарного запаса, а также заставляющих задуматься 

дискуссий и письма. Чтения и сочинения представляют широкий спектр жанров 

(газетные и журнальные статьи, личные эссе, главы учебников, отрывки из книг 

и онлайн-дискуссии), собранные из уважаемых источников. 

Abstract 

Reading and writing skills - is a practical course book which is created for 

4th course students of Higher Educational Establishments, according to the new 

curriculum prepared for the specialty “Foreign languages in re-school and primary 

education”. In Reading and writing skills, high-interest, authentic reading and 

writing passages serve as springboards for reading and writing skills development, 

vocabulary building, andthought-provoking discussions and writing. The readings 

and writings represent a wide range of genres (newspaper and magazine articles, 

personal essays, textbook chapters, book excerpts, and online discussions) gathered 

from well-respected sources. 
 


